
  

  

 

Aan de Raad der gemeente Haarlem 

 

Ingevolge het bepaalde in artikel 38 van het Reglement van Orde voor de 

vergadering van de gemeenteraad stellen wij u hierbij in kennis van de op  

18 juli 2006 bij ons college ingekomen vragen van de heer F.H. Reeskamp en 

mevrouw L.C. Zetten en het door het college gegeven antwoord. 

 

         De burgemeester, 

         mr. B.B. Schneiders 

 

 

 

 

 

Schriftelijke vragen ex artikel 38 van het RvO. 

 

Geacht college, 

 

Plaatsing van ondergrondse containers voor GFT, glas, papier en overig afval is te 

verkiezen boven bovengrondse containers. Dat wil zeggen, mits de plaatsing 

volgens de Algemene BestuursWet, Wet Ruimtelijke Ordening en Woningwet 

wordt afgehandeld en mits plaatsing daarvan in samenspraak met betrokkenen 

gebeurt. Begin 2006 heeft de gemeenteraad kunnen vaststellen dat in een aantal 

gevallen in de binnenstad deze voorwaarden niet strikt zijn nageleefd. Evenwel 

heeft de raad destijds zich door het college er zich van laten overtuigen dat 

verplaatsing te kostbaar was, en buiten dat tot precedentwerking zou leiden. De 

wethouder parafraserend: “dan wil iedereen wel een andere plaats, immers 

niemand wil de ondergrondse containers voor de voordeur”. 

 

Vandaar dat D66 enigszins verbaasd is dat inmiddels in tenminste twee gevallen (in 

Schalkwijk en aan het Spaarne) reeds geplaatste containers toch weer zijn 

verwijderd. 

 

Onze vragen: 

 

1. Wat is de stand van zaken met betrekking tot het bezwaar dat omwonenden 

tegen illegaal geplaatste ondergrondse containers zouden hebben ingesteld?     

2. Wat is de reden dat de glascontainer aan het Spaarne (pal grenzend aan de 

wachtkamer van een huisartsenpraktijk) uiteindelijk toch onlangs is verwijderd, 

terwijl deze in een uitvoerige ambtelijke nota nog zo was beredeneerd?    

3. Wat zijn de kosten van verwijderen en opnieuw plaatsen van een ondergrondse 

container, inclusief de ambtelijke begeleiding?  

167/2006 

19 september 

SB/bor 

06/2356 

 

Beantwoording vragen van de heer F.H. Reeskamp en mevrouw L.C. Zetten 

inzake ondergrondse containers 

 

 
 

 
  
 

 

 

 

  

Raadsstuk 

B&W datum 

Sector/Afd 

Reg.nr(s) 

 

Onderwerp 

 



 

 

167/2006 

167-2 

 

 

 

 

4. Overweegt het college de ondergrondse containers op de Oude Groenmarkt 

eveneens te verwijderen en elders te herplaatsen? 

5. Eerder heeft de commissie verzocht om een overzicht van locaties elders in de 

binnenstad, waar ondergrondse containers geplaatst zouden worden. Is dit 

overzicht gereed, of heeft ondergrondse containers in de binnenstad inmiddels 

niet meer dezelfde prioriteit als in de vorige raadsperiode? 

 

 

In verband met het zomerreces hebben we er begrip voor wanneer de termijn van  

6 weken die staat voor beantwoording van vragen ex artikel 38 niet stipt wordt 

gehaald. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

D66 gemeenteraadsfractie Haarlem, Fedde Reeskamp, Louise van Zetten, Dilia 

Leitner 

 

 

 

 

 

Aan de heer ir. F.H. Reeskamp 

lid van de gemeenteraad 

Frederik Hendriklaan  35 

2012 SG  Haarlem 

 

Aan mevrouw drs. L.C. Zetten 

lid van de gemeenteraad 

Tuinwijklaan 44 

2012 RH  Haarlem 

 

 

Onderwerp:   Uw brief van: 

Beantwoording vragen inzake 18 juli 2006 

ondergrondse containers 

 

 

Geachte heer Reeskamp en mevrouw Zetten, 

 

Op 28 juli 2006 heeft uw fractie schriftelijke vragen ex artikel 38 van het reglement 

van orde voor de gemeenteraad gesteld over de plaatsing van ondergrondse 

containers in de binnenstad. In onze vergadering van 19 september 2006 hebben wij 

het antwoord op deze vragen als volgt vastgesteld.     

 

1. Wat is de stand van zaken met betrekking tot het bezwaar dat omwonenden 

tegen illegaal geplaatste ondergrondse containers zouden hebben ingesteld?     
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Antwoord 
Op dit moment lopen in de binnenstad in totaal één beroepszaak (Spaarne 50-52) en 

twee bezwaarprocedures (Oude Groenmarkt). Bij plaatsingen buiten de binnenstad 

zijn niet of nauwelijks bezwaren binnen gekomen. Veel bedenkingen van 

omwonenden worden daar tijdens het proces - van locatiekeuze tot daadwerkelijke 

plaatsing en het in gebruik nemen - in gezamenlijkheid opgelost.  

 

2. Wat is de reden dat de glascontainer aan het Spaarne (pal grenzend aan de 

wachtkamer van een huisartsenpraktijk) uiteindelijk toch onlangs is 

verwijderd, terwijl deze in een uitvoerige ambtelijke nota nog zo was 

beredeneerd?    

 

Antwoord 

De glascontainer is inderdaad verwijderd. Redenen zijn afspraken tijdens de 

bezwaarschriftenprocedure om te kijken of de glascontainer verwijderd kon 

worden, hinder en veiligheid voor fietsverkeer (glas op fietspad) en de start van het 

onderzoek naar de inzamelmethode voor huishoudelijk afval in het centrum. Op 

basis van  ervaring van de afgelopen periode wordt nu bezien wat de meest 

wenselijke en passende inzamelmethode(n) is (zijn) voor de binnenstad. Dat kan 

voor de huidige locaties van de ondergrondse containers in de binnenstad leiden tot 

een nieuwe afweging. 

 

3. Wat zijn de kosten van verwijderen en opnieuw plaatsen van een ondergrondse 

container, inclusief de ambtelijke begeleiding?  

 

Antwoord 

De indicatieve kosten voor het verwijderen en opnieuw plaatsen van een 

ondergrondse container zijn 5.000 euro. De kosten bestaan hoofdzakelijk  uit 

uitvoering door de aannemer en de inzet van Spaarnelanden nv (transport / 

personeel).  

 

4. Overweegt het college de ondergrondse containers op de Oude Groenmarkt 

eveneens te verwijderen en elders te herplaatsen? 

 

Antwoord 

Zoals aangeven in de beantwoording van vraag 2 is de afdeling Beheer Openbare 

Ruimte van de sector Stadsbeheer een onderzoek gestart naar de mogelijke locaties 

voor de gehele binnenstad. Hierin zullen de bestaande locaties ook meegenomen 

worden. De bestaande locaties zijn overigens ingericht op het moment dat de 

openbare ruimte ter plekke gereconstrueerd werd. Dit vanuit het oogpunt dat het 

duur en inefficiënt zou zijn om net aangelegde verharding weer open te breken. 

 

5. Eerder heeft de commissie verzocht om een overzicht van locaties elders in de 

binnenstad, waar ondergrondse containers geplaatst zouden worden. Is dit 

overzicht gereed, of heeft ondergrondse containers in de binnenstad inmiddels 

niet meer dezelfde prioriteit als in de vorige raadsperiode? 
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Antwoord 

Het overzicht is nog niet klaar, omdat, zoals gezegd, het onderzoek nog gaande is. 

Uiteindelijk dient voor het einde van 2007 50 procent van de huisaansluitingen 

aangesloten te zijn op ondergrondse containers. Dit is inclusief het centrum. 

 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

de secretaris,     de burgemeester, 

drs. W.J. Sleddering    mr. B.B. Schneiders 

 


